

BELASTINGEN

Inkomstenbelasting

Tarief box 1 (Werk en woning)

Belastbaar inkomen			Vóór AOW-leeftijd		Vanaf AOW-leeftijd	
Hoger dan	t/m		%	Totaal	%	Totaal
€ 0	€ 35.129		37,10%	€ 13.032	19,20%	€ 6.744
€ 35.129	€ 68.507		37,10%	€ 12.383	37,10%	€ 12.383
€ 68.507	€ -		49,50%	€ -	49,50%	€ -

Geboren vóór 1-1-1946

Voor een belastingplichtige die geboren is vóór 1-1-1946 geldt in plaats van € 35.129 het bedrag van € 35.941.

Grondslagverminderende posten

Het maximale tarief waartegen een aantal grondslagverminderende posten kan worden afgetrokken bedraagt 43%.

Aftrek wegens geen of geringe eigenwoningschuld

De aftrek wegens geen of geringe eigenwoningschuld is beperkt tot 90%.

Winst uit onderneming

Kleinschaligheidsinvesteringsaftrek

Investeringen

Hoger dan	t/m	Investeringsaftrek
€ 0	€ 2.400	€ 0
€ 2.400	€ 59.170	28% van het investeringsbedrag
€ 59.170	€ 109.574	€ 16.568
€ 109.574	€ 328.721	€ 16.568 verminderd met 7,56% van het gedeelte van het investeringsbedrag dat € 109.574 te boven gaat
€ 328.721	€ -	€ 0

Fiscale oudedagsreserve

	%	Maximaal
FOR-dotatie	9,44%	€ 9.395

Ondernemersaftrek

Zelfstandigenaftrek	€	6.670
Startersaftrek	€	2.123
Aftrek speur- en ontwikkelingswerk	€	13.188
Extra aftrek speur- en ontwikkelingswerk (alleen voor starters)	€	6.598
Stakingsaftrek	€	3.630
Meewerkaftrek		
Vanaf ... uren	Minder uren dan	Aftrek
525	875	1,25%
875	1.225	2,00%
1.225	1.750	3,00%
1.750	-	4,00%

MKB-winstvrijstelling

MKB-winstvrijstelling	14%
-----------------------	-----

TBS-vrijstelling

TBS-vrijstelling	12%
------------------	-----

Eigenwoningforfait

WOZ-waarde

Hoger dan	t/m	Op jaarbasis
€ 0	€ 12.500	0,00%
€ 12.500	€ 25.000	0,20%
€ 25.000	€ 50.000	0,30%
€ 50.000	€ 75.000	0,40%
€ 75.000	€ 1.110.000	0,50%
€ 1.110.000	€ -	€ 5.550 vermeerderd met 2,35% van de waarde voor zover deze uitgaat boven € 1.110.000

Kamerverhuurvrijstelling

Kamerverhuurvrijstelling	€ 5.668
--------------------------	---------

Vrijstelling KEW, SEW, BEW

Vrijstelling KEW, SEW, BEW	€ 171.000
----------------------------	-----------

Uitgaven voor inkomensvoorzieningen

Jaarruimte = 13,3% Premiegrondslag +/- toevoeging FOR +/- (6,27 x Factor A)

Premiegrondslag = inkomen (max. € 112.189) +/- AOW-franchise

AOW-franchise

2021	€ 12.672	2020	€ 12.472	2019	€ 12.275	2018	€ 12.129
2017	€ 12.032	2016	€ 11.996	2015	€ 11.936	2014	€ 11.829
Maximale jaarruimte							€ 13.236
Maximale reserveringsruimte (jonger dan 56 jaar en 4 maanden)							€ 7.489
Maximale reserveringsruimte (56 jaar en 4 maanden of ouder)							€ 14.785
Jaaruitkering tijdelijke oudedagslijfrenten							€ 22.443
Afkoop lijfrente vrij van revisierente							€ 4.547
Stakingslijfrente							
Ten hoogste 5 jaar jonger dan de AOW-leeftijd / 45% of meer arbeidsongeschikt / staken van de onderneming door overlijden							€ 474.517
Ten hoogste 15 jaar jonger dan de AOW-leeftijd / direct ingaande lijfrente							€ 237.267
Overige gevallen							€ 118.640

Tarief box 2 (Aanmerkelijk belang)

26,90%

Tarief box 3 (Sparen en beleggen)

31%

Grondslag		Sparen	Beleggen	Forfaitair rendement
Hoger dan	t/m	0,03%	5,69%	
€ 0	€ 50.000	67%	33%	1,90%
€ 50.000	€ 950.000	21%	79%	4,50%
€ 950.000	€ -	0%	100%	5,69%
Schuldendrempel				€ 3.200
Heffingvrij vermogen				€ 50.000
Vrijstelling kapitaal- en uitvaartverzekeringen				€ 7.348
Vrijstelling contant geld				€ 552
Vrijstelling groene beleggingen				€ 60.429
Vrijstelling kapitaalverzekeringen (vóór 14-9-1999)				€ 123.428

Heffingskortingen

Algemene heffingskorting (Over verzamelinkomen)

Hoger dan	t/m	Vóór AOW	Vanaf AOW
€ 0	€ 21.043	€ 2.837	€ 1.469
€ 21.043	€ 68.507	€ 2.837 - 5,977% x (belastbaar inkomen uit werk en woning - € 21.043)	€ 1.469 - 3,093% x (belastbaar inkomen uit werk en woning - € 21.043)
€ 68.507	€ -	€ 0	€ 0

Arbeidskorting (Over arbeidsinkomen)

Hoger dan	t/m	Vóór AOW	Vanaf AOW
€ 0	€ 10.108	4,581% x arbeidsinkomen	2,371% x arbeidsinkomen
€ 10.108	€ 21.835	€ 463 + 28,771% x (arbeidsinkomen - € 10.108)	€ 240 + 14,890% x (arbeidsinkomen - € 10.108)
€ 21.835	€ 35.652	€ 3.837 + 2,663% x (arbeidsinkomen - € 21.835)	€ 1.987 + 1,378% x (arbeidsinkomen - € 21.835)
€ 35.652	€ 105.736	€ 4.205 + 6% x (arbeidsinkomen - € 35.652)	€ 2.178 + 3,105% x (arbeidsinkomen - € 35.652)
€ 105.736	€ -	€ 0	€ 0

Inkomensafhankelijke combinatiekorting (Over arbeidsinkomen)

Hoger dan	t/m	Vóór AOW	Vanaf AOW
€ 0	€ 5.153	€ 0	€ 0
€ 5.153	€ 29.738	11,45% x (arbeidsinkomen - € 5.153)	5,926% x (arbeidsinkomen - € 5.153)
€ 29.738	€ -	€ 2.815	€ 1.458

Ouderenkorting (Over verzamelinkomen)

Hoger dan	t/m	Vanaf AOW-leeftijd
€ 0	€ 37.970	€ 1.703
€ 37.970	€ 49.323	€ 1.703 - 15% x (verzamelinkomen - € 37.970)
€ 49.323	€ -	€ 0
Alleenstaande ouderenkorting		€ 443
Jonggehandicaptenkorting		€ 761
Levensloopverlofkorting		€ 223
Korting voor groene beleggingen*		0,70%

* Van de beleggingen tot maximaal het bedrag dat is vrijgesteld in box 3.

Aanslaggrens inkomstenbelasting		
Aanslaggrens inkomstenbelasting	€	48

Successiewet		
Vrijstellingen erfbelasting		
Partner	€	671.910
Invalide kinderen	€	63.836
(Klein)kinderen	€	21.282
Ouders	€	50.397
Overige verkrijgers	€	2.244

Vrijstellingen schenkbelasting		
Kinderen	€	6.604
Kinderen (eenmalig)	€	26.881
Kinderen (studie)	€	55.996
Eigen woning	€	105.302
Overige verkrijgers	€	3.244

Vrijstelling bedrijfsopvolging per onderneming		
Ondernemingsvermogen	Vrijstelling	
Hoger dan	t/m	%
€ 0	€ 1.119.845	100%
€ 1.119.845	-	83%

Tarief successiewet				
Hoger dan	t/m	Partners en kinderen	Klein-kinderen	Overige verkrijgers
€ 0	€ 128.751	10%	18%	30%
€ 128.751	-	20%	36%	40%
Partner (eerstvermelde categorie gaat voor):				
• Gehuwden (niet gescheiden van tafel en bed) en geregistreerd partners.				
• Samenwoners: beiden meerderjarig, gezamenlijke huishouding blijvende uit BRP* (6 maanden bij erfbelasting en 2 jaar bij schenkbelasting), notarieel samenlevingscontract, geen bloedverwant in rechte lijn.				
• Samenwoners: beiden meerderjarig, 5 jaar onafgebroken gezamenlijke huishouding blijvende uit BRP*, geen bloedverwant in rechte lijn tenzij mantelzorg (alleen voor erfbelasting, niet voor schenkbelasting).				
* BRP = basis registratie persoonsgegevens				

Vennootschapsbelasting		
Belastbaar bedrag	Tarief	
Hoger dan	t/m	%
€ 0	€ 245.000	15%
€ 245.000	0	25%

Loonbelasting		
Gebruikelijk loon DGA	€	47.000

Aanspraken ingevolge een pensioenregeling		
Maximum pensioengevend salaris	€	112.189
Middelloodstelsel		1,875%
Eindloodstelsel		1,657%

Minimale AOW-franchise Middelloodstelsel		
Hoger dan	t/m	AOW-franchise
0%	1,701%	€ 11.614
1,701%	1,788%	€ 13.111
1,788%	1,875%	€ 14.544

Minimale AOW-franchise Eindloodstelsel		
Hoger dan	t/m	AOW-franchise
0%	1,483%	€ 13.141
1,483%	1,570%	€ 14.834
1,570%	1,657%	€ 16.458

SOCIALE ZEKERHEID			
Premies			
Premies volksverzekeringen			
Wet	Werkgever	Werknemer	Over ten hoogste
AOW	0 %	17,90%	€ 35.129 per jaar
ANW	0 %	0,10%	€ 35.129 per jaar
WLZ	0 %	9,65%	€ 35.129 per jaar
AOW-gerechtigden betalen geen AOW-premie, alleen de andere premies; voor hen die geboren zijn vóór 1-1-1946 geldt niet € 35.129, maar € 35.941 als premiegrondslag.			

Premies werknemersverzekeringen				
Wet	Werkgever	Werknemer	Zelf-standige	Over ten hoogste
WAO/WIA-basispremie	7,03%	-	-	€ 58.311 p/j
Zvw-inkomensafhankelijke bijdrage	7,00%	-	5,75%	€ 58.311 p/j
Bijdrage kinderopvang	0,50%	-	-	€ 58.311 p/j
Maximumdagloon				€ 225,57

Uitkeringen				
Algemene Ouderdomswet (AOW)				
Situatie	Maand	Vakantie-uitkering	Inkomens-onderst.	Jaartotaal
Alleenstaande	€ 1.275,39	€ 71,13	€ 26,04	€ 16.471
Partner met AOW	€ 863,66	€ 50,80	€ 26,04	€ 11.286
Partner zonder AOW (incl. toeslag)*	€ 1.727,32	€ 101,60	€ 26,04	€ 22.260
* De toeslag wordt verlaagd met 10% bij een huishoudinkomen vanaf € 2.976,07 per maand. De toeslag geldt alleen nog maar voor mensen die vóór 1-1-2015 AOW-gerechtigd waren of als gevolg van de verhoging van de AOW-leeftijd vóór 1-4-2015 AOW-gerechtigd zijn. Inkomensvrijstelling: (15% x minimumloon) + (1/3 van het meerdere).				

Algemene Nabestaandenwet (ANW)				
Situatie	Maand	Vakantie-uitkering	Tegemoet-koming	Jaartotaal
Nabestaandenuitkering*	€ 1.250,16	€ 86,71	€ 17,67	€ 16.254
Nabestaandenuitkering* (verzorging)	€ 785,54	€ 61,94	€ 17,67	€ 10.382
Kostendelersnorm	€ 785,54	€ 61,94	€ 17,67	€ 10.382
Wezen tot 10 jaar	€ 400,05	€ 27,75	€ 17,67	€ 5.346
Wezen 10 tot 16 jaar	€ 600,08	€ 41,62	€ 17,67	€ 7.912
Wezen 16-21/27 jaar	€ 800,10	€ 55,49	€ 17,67	€ 10.479
* Inkomensvrijstelling: (50% x minimumloon) + (1/3 van het meerdere).				

Werkhervatting Gedeeltelijk Arbeidsgeschikten - vervolguitering (WGA)		
Arbeidsongeschiktheidspercentage	Uitkeringspercentage van wettelijk minimumloon	
80% of meer	70,00%	
65%-80%	50,75%	
55%-65%	42,00%	
45%-55%	35,00%	
35%-45%	28,00%	

Brutominimumloon		
Leeftijd	Minimumloon per maand	Minimumloon per jaar
Vanaf 21	€ 1.701,00	€ 22.045
20	€ 1.360,80	€ 17.636
19	€ 1.020,60	€ 13.227
18	€ 850,50	€ 11.022
17	€ 671,90	€ 8.708
16	€ 586,85	€ 7.606
15	€ 510,30	€ 6.613

Neemt u gerust contact met ons op



Carin van Houten FFP RB
belastingadviseur/financieel planner

06 22 41 51 83
c.vanhouten@extendum.nl



mr. Bert Alink RB
belastingadviseur

06 20 74 59 26
e.alink@extendum.nl